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W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną w dniu 13 listopada 2019r., w sprawie udzielenia 

pomocy w celu doprowadzenia do wybudowania ekranów akustycznych wzdłuż drogi 

krajowej S-7 w miejscowości Mierzawa informuję, że zgodnie z art. 18 ustawy z dnia 21 

marca 1985 roku o drogach publicznych, centralnym organem administracji rządowej 

właściwym w sprawach dróg krajowych jest Generalny Dyrektor Dróg Krajowych  

i Autostrad, który realizuje swoje zadania określone w ww. ustawie za pośrednictwem 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Ponadto zgodnie z art. 19 niniejszej ustawy 

Generalny Dyrektor Dróg Krajowych i Autostrad będący zarządcą dróg krajowych 

zobowiązany jest do rozpatrywania spraw z zakresu planowania, budowy, przebudowy, 

remontu, utrzymania i ochrony dróg krajowych. Z uwagi na to, że Zarząd Województwa 

Świętokrzyskiego posiada kompetencje do rozpatrywania tożsamych spraw wskazanych 

powyżej w zakresie dróg wojewódzkich na terenie województwa świętokrzyskiego, uprzejmie 

informuję, że przedmiotowa sprawa winna być rozpatrywana przez zarządcę drogi S-7  

tj. Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad. Niemniej jednak mając na celu 

słuszny interes strony społecznej, w pełni popieram stanowisko mieszkańców miejscowości 

Mierzawa, jak również wyrażam nadzieję że w przedmiotowej sprawie zostanie wypracowane 

wspólne stanowisko z mieszkańcami doprowadzające do poprawy warunków życia poprzez 

zminimalizowanie uciążliwego wpływu drogi krajowej S-7 na okoliczną społeczność. Pragnę 

zapewnić, że w przedmiotowej sprawie wystąpię z pisemną prośbą do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Kielcach o rozważenie możliwości wykonania 

ekranów akustycznych lub zastosowania innych rozwiązań mających na celu 

zminimalizowanie negatywnego pływu drogi krajowej S-7 na okolicznych mieszkańców.             

 

 

 


